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گولر ستاره  کارتال که کاشف آردا  اسماعیل 
فعلی رئال مادرید است، قصد دارد پروژه ساخت 
بازیکن در پرسپولیس را آغاز کند. به نقل از ایرنا، 
در روزهایی که فوتبال در دنیا به یک صنعت 
عظیم و تجارتی بزرگ بدل شده، درآمدزایی، 
تکیه بر نیروهای خودی و پرورش استعدادهای 
آینده دار، بسیار مهمتر از کسب نتیجه یا رسیدن 

به عناوین مختلف قهرمانی است. 

سود 15 برابری از کشف استعداد!
به سال ها قبل برمی گردیم. تیم آلکمار که در 
لیگ هلند حضور دارد، دو بازیکن به نام های 
ویسنت یانسن و علیرضا جهانبخش را جذب 
و به اسکواد خود اضافه کرد. این باشگاه روی 
هم برای انتقال این دو بازیکن، ۳ میلیون یورو 
هزینه کرد. تنها بعد از دو سال، یانسن از لیگ 
پیشنهادی  تاتنهام  باشگاه  و  انگلیس  برتر 
گرد  هنگفت دریافت کرد و راهی لندن شد تا شا

مائوریسیو پوچتینو شود.
 ۲۵ حدود  یانسن،  انتقال  برای  تاتنهام 
بعد،  سال  یک  اما  کرد.  هزینه  یورو  میلیون 
هم  جهانبخش  علیرضا  برای  اتفاق  همین 
رخ داد؛ ستاره تیم ملی ایران که کفش طلای 
هلند  گل  آقایِ  و  کرد  تصاحب  را  اردیویسه 
شد، با قراردادی به ارزش ۲۱ میلیون یورو به 
برایتون رفت تا آرزوهای خود را در لیگ برتر 

برای جذب  که  آلکمار  کند.  انگلیس دنبال 
هزینه  یورو  میلیون   ۳ تنها  بازیکن  دو  این 
کرده بود، آن ها را ۴۶ میلیون یورو فروخت تا 
سودی ۱۵ برابری به جیب بزند و از این مسیر، 
پس انداز  سال  چند  تا  را  باشگاه  هزینه های 
که در برخی  کند. باشگاه داری یعنی همین 
نقاط اروپا و آمریکای جنوبی می بینیم. تکیه 
جذب  همچنین  و  کادمی  آ محصولات  بر 
که در آینده تبدیل به ستاره های  بازیکنانی 

دنیای فوتبال می شوند.

فوتبال ایران، بی اعتماد به استعدادهای 
کادمی آ

رویکرد قریب به اتفاق باشگاه ها و مربیان 
طراز اول فوتبال جهان، همین است. می بینیم 
از  بازیکنان  اقسام  و  انواع  انگلیس،  در  که 
کادمی به تیم اصلی می آیند تا سال ها بعد،  آ
گرانقیمت  ستاره های  جذب  از  باشگاه ها 
بی نیاز شوند. استعدادها را خودشان پرورش 
می دهند و از طریق آن ها، چه در زمین و چه 
در بحث درآمدزایی سود می برند. نمونه اش 
کوبی ماینو در منچستریونایتد و اتا انوانری در 

آرسنال.
گر سپاهان و گاهاً فولاد و  در فوتبال ایران، ا
کتور بگیریم، باقی تیم ها اعتقادی  گل گهر را فا
به ساخت بازیکن و استفاده از استعدادهای 

قبل  سال ها  استقلال  ندارند.  خود  کادمی  آ
مبلغ  دریافت  بدون  را  ع  زار محمدمهدی 
رضایتنامه از دست داد و همین بازیکن حالا 
به اردوی تیم ملی رسیده و مورد توجه امیر 
گرفته است. فکرش را بکنید  قلعه نویی قرار 
هزینه  چه  بخرد،  را  او  بخواهد  استقلال  گر  ا

سرسام آوری را باید پرداخت کند؟

رویکرد کارتال؛ استفاده از نیروهای جوان
کارتال اما می خواهد برنامه ای  اسماعیل 
شبیه به باشگاه های بزرگ و مربیان مطرح 
او به هواداران  کند.  را در پرسپولیس پیاده 
و  هجومی  سبک  یک  وعده  پرسپولیس 
همچنین استفاده از بازیکنان جوان را داده و 

معتقد است هیچ ترسی از انجام این کار ندارد.
مصاحبه ای  در  پرسپولیس  سرمربی 
گفت: من در زندگی ام هیچ گاه دست از تلاش 
نکشیدم و این موضوع را خیلی دوست دارم. 
کار متفاوتی  آدم خلاقی هستم و می خواهم 
انجام بدهم. به اتفاقات جدید نگاه مثبتی 
وقتی۱۶  را  گولر  آردا  مثال  عنوان  به  دارم؛ 
ساله بود، مستقیم به تیم اصلی فنرباغچه 
آوردم و بعد از یک سال او را ۳۰ میلیون یورو 
فردی  همچنین  فروختیم.  رئال مادرید  به 
کادی اوغلو را به سمت چپ خط دفاع آوردم و 
مدتی بعد او را با مبلغ ۳۵ میلیون یورو به اورتون 

گذار کردیم. آلتای باییندیر پسر کوچکی بود  وا
که او را از آنکارا به فنرباغچه آوردیم و از وجود 
او درآمدی هنگفت به دست آوردیم. خیلی 
گر ظرفیت  حواسم به بازیکنان جوان هست و ا
بازی داشته باشند، اصلا نمی ترسم و از آن ها 

استفاده می کنم.

شاهرودی: کارتال خواست به او بازیکن 
معرفی کنیم

رضا شاهرودی جلسه ای با اسماعیل کارتال 
برنامه های  و  نشست  این  درباره  او  داشت. 
کادمی باشگاه عنوان کرد:  مدنظر خود برای آ
هستند.  مشخص  کلی  اهداف  و  »برنامه ها 
کرد  همکاری سرمربیان هر ۴ رده ادامه پیدا 
ولی تشریح بیشتر اقدامات مدنظر در روزهای 
آینده انجام خواهد شد.«  پیشکسوت فوتبال 
که حالا متولی پرورش جوان ها  پرسپولیس 
سرمربی  با  که  جلسه ای  درباره  است  شده 
کادمی  آ »در  گفت:  داشت،  بزرگسالان  تیم 
پرسپولیس در هر سه بخش؛ معرفی بازیکنان 
به تیم بزرگسالان پرسپولیس، تیم های ملی و 
کسب عناوین و نتایج به دنبال رشد و پیشرفت 
بخشی  که  است  این  اصلی  هدف  هستیم. 
کادمی تامین  از نیاز تیم بزرگسالان از محل آ
کید  شود. از این جهت در صحبت با مربیان تا
شده است که در انتخاب بازیکن اولویت باید 
این باشد که استعدادهایی با احتمال بیشتر 
برای راهیابی به تیم بزرگسالان جذب شوند. 
به دنبال آن هستیم که حداقل ۴، ۵ بازیکن 

جدید به تیم بزرگسالان راه پیدا کنند.«
نیست  قرار  کرد:»  اضافه  شاهرودی  رضا 
تمرینی  که فقط حریف  بروند  بالا  بازیکنانی 
و  کیفی  نظر  از  باید  بازیکنان  این  باشند. 
شخصیت فوتبال به شکلی باشند که باری از 
تیم را به دوش بکشند و بازی کنند. جلسه ای 
که با آقای کارتال داشتیم هم خیلی خوب بود. 
قبل از بازی با چادرملو، آقای کریم باقری تماس 
گرفتند و گفتند که سرمربی قصد دارد چنین 
جلسه ای انجام شود. با توجه به نشستی که 
کارتال  آقای  بگویم  باید  داشتیم  شنبه  روز 
کادمی و استعدادهای جوان  نگاه ویژه ای به آ
گفتند اعتماد دارند  دارد. در این جلسه هم 
و خواستند که نفرات برگزیده را معرفی کنیم. 
کریم باقری قطعا این شرایط را  حضور آقای 

تسهیل خواهد کرد.«
که در  وی ادامه داد:»البته طبیعی است 
حال حاضر بخش زیادی از تمرکز آقای کارتال 
روی مسابقات باشد به ویژه که تیم به کورس 
قهرمانی بازگشته است. در این شرایط، این 
کادمی و بازیکنان جوان تیم  مقدار توجه به آ
ارزشمند است و نشان می دهد وی به این 
کمک  مسائل اعتقاد دارد. همه باید به تیم 
کنیم تا قهرمان بشویم. هر بازی واقعا حکم 
را دارد. روند تیم خوب شده است و  فینال 
الان حس می کنم این تیم می تواند از عنوان 

قهرمانی خودش دفاع کند.«

پیشنهاد وسوسه برانگیز عربستانی ها به آنچلوتی
»آنچلوتی پردرآمدترین مربی جهان در عربستان می شود«، این محتوای 
کارلتو از  گزارش دیروز )دوشنبه( نشریه رلوو اسپانیا از پیشنهاد نجومی به 
عربستان است.پیشنهادی که از عربستان به آنچلوتی رسیده ۴ برابر دستمزد 
کنونی اش در رئال است. وضعیت آنچلوتی با رئال در این فصل خوب نیست 
و انتقادات زیادی به این سرمربی ایتالیایی وارد است.گزارش ها در مادرید 
کی از آن است که ژابی آلونسو در فصل آینده جانشین آنچلوتی خواهد  حا
 ۴۰ دریافت  با  ایتالیایی  سرشناس  سرمربی  مانچینی،  روبرتو  از  شد.پیش 
میلیون یورو از عربستان در مدت یک سال و بدون نتایج رضایت بخش این 
کشور را ترک کرد و به گرانترین مربی تاریخ فوتبال تبدیل شد. نشریه عکاظ 
گزارش می دهد که آنچلوتی در صورت پذیرفتن پیشنهاد از لیگ عربستان 

دستمزد سالیانه ۴۰ میلیون یورو دریافت خواهد کرد./ فارس

ایران چهارمین کشور دنیا در داوری تنیس روی میز
طبق اعلام فدراسیون جهانی تنیس روی میز ITTF رتبه های اول تا هشتم 
کشورهای دنیا از نظر تعداد داوران بین المللی اعلام شد و کشور ایران با داشتن 
۶۷ داور در جایگاه چهارم این رتبه بندی قرار گرفت. در این رتبه بندی چین با 
۲۰۰ داور در جایگاه نخست، کره جنوبی با ۱۵۲ داور در جایگاه دوم و ژاپن با ۸۱ داور 
بین المللی مکان سوم این رده بندی را به خود اختصاص داده اند. همچنین در 
این رتبه بندی ایران بالاتر از کشورهای آلمان، مصر، فرانسه و چین تایپه قرار 
گرفته است. شایان ذکر است از ۶۷ داور بین المللی ایرانی مورد تأیید فدراسیون 

جهانی، ۵۳ نفر خانم و ۱۴ نفر آقا در لیست دیده می شود./ مهر

افتخارآفرینی بانوی رکابزن در تور جهانی ویتنام
 )Biwase Tour of Vietnam( ماندانا دهقان، بانوی رکابزن کشورمان که در تور
ویتنام شرکت کرده است، امروز در مرحله چهارم این مسابقات که ثبت اتحادیه 
جهانی دارد، به مسافت ۱۱۰ کیلومتر رکاب زد و در نهایت در رده سوم قرار گرفت.
دهقان که در قالب یک تیم ویتنامی در این تور حاضر شده، در میان ۱۰۰ رکابزن 
و مجموع ۴ مرحله، در حال حاضر در رده نهم قرار دارد.او با امتیازاتی که در این 
کرده می تواند در آینده شاهد ارتقای رنکینگ جهانی اش باشد. کسب  تور 
همچنین تیم سهند پمپ تبریز هم در این تور حضور داشت که سمیه یزدانی، 
در رده ۲۴ قرار گرفت، ریحانه خاتونی سی و پنجم شد، پریسا مجنونی و ساناز 
ایرانمنش نیز در رتبه های ۷۷ و ۸۵ ایستادند.قرار است این رکابزن کشورمان در 

یک تور ۷ مرحله ای دیگر هم در این کشور شرکت کند./ فارس

قهرمانی پینگ پنگ باز ایرانی در کاپ ستارگان چک

سروش امیری نیا پینگ پنگ باز کشورمان که در تیم باشگاهی ایبول در 
لیگ برتر کشور لوگزامبورگ و تیم متز فرانسه توپ میزند، در تورنمنت بین المللی 
جمهوری چک که با حضور ورزشکارانی از کشورهای فرانسه، اوکراین، شیلی، 
چک، اسلوونی و صربستان در جریان بود عنوان قهرمانی را به دست آورد. امیری 
نیا در فینال این مسابقات در مصاف با حریف فرانسوی خود به پیروزی رسید 
و عنوان قهرمانی این رقابت ها را بدست آورد و جایزه ۱۶۰۰ یورویی را تصاحب 
کرد.در مسابقات پنج هزار یورویی تنیس روی میز کاپ ستارگان ، بازیکنانی از 
لیگ PRO B فرانسه و بوندسلیگا ۱ آلمان نیز حضور داشتند.لژیونر پینگ پنگ 
کشورمان هفته آینده در مسابقات لیگ برتر لوگزامبورگ در مرحله پلی آف برای 

کسب مقام اول تا ششم به مصاف حریفان خود خواهد رفت./ فارس

ورزشگاه جدید تهران منتفی شد؟
و  ورزش  وزارت  قهرمانی  ورزش  توسعه  معاون  اسبقیان  محمدشروین 
جوانان در حاشیه مراسم درختکاری درباره  نبود زمین گلف استاندارد در ایران 
گفت: »توسعه زیرساخت ها یکی از اهم مواردی است که با توجه به تخصص 
دنیامالی در دو حوزه ورزش و عمران، قطعاً یک رویکرد دیگر را تجربه می کنیم. 
قطعا با پیگیری های عزیزی رئیس فدراسیون گلف، برنامه هایی برای زمین 
این رشته مدنظر قرار گرفته که عزیزی خودش در این باره توضیح می دهد. 
یکی از این برنامه ها استانداردسازی فضاهای ورزش برای همه رشته ها البته 
با اولویت بندی است و گلف هم نمی تواند دور از این رشته ها باشد.« معاون 
کانی شهردار تهران مبنی بر ایجاد  قهرمانی وزارت ورزش درباره  صحبت های زا
چهار استادیوم فوتبال در تهران و اینکه علی جوادی مدیرکل ورزش و جوانان هم 
عنوان کرده که این مسئله در آمایش سرزمینی پیش بینی شده است، گفت: »در 
مورد آمایش سرزمینی باید بگویم که کارهای مطالعاتی اش تا پایان امسال انجام 
کن ورزشی انجام شده و به زودی رونمایی  شده است. همچنین نقطه یابی اما
می شود. این آمایش سرزمینی کار بسیار ارزشمندی است که با تلاش همکاران 
در وزارت و استان های مختلف انجام شد. در یکی از شهرها ورزشگاه ۲۵ هزار نفری 
ساخته شده که تیم لیگ برتری و اصلاً فوتبال ندارد. این همان آمایش سرزمینی 
است که چنین مواردی را آسیب شناسی می کند تا بدانیم مکان ها را برای چه و در 
کجا بسازیم. با رونمایی از طرح آمایش سرزمینی، هم استانداردها رعایت شده و 
هم توسعه زیرساخت ها هدفمند می شود.«اسبقیان درباره ورزشگاهی که قرار 
کانی شهردار تهران هم گفت  بود در دوره مرحوم رئیسی در تهران ساخته شود و زا
کانی گفته، عمل می کند. شهرداری  گر زا کید کرد: »ا که در دستور کار قرار دارد، تا
گذشته نسبت به موضوعات زیرساخت ها در ورزش اهتمام  طی سال های 
کانی انجام شود. هر چقدر سرانه ورزشی  داشته و امیدواریم این با عنایت زا
توسعه پیدا کند، ورزشکاران و مردم در آن به فعالیت می پردازند.«او در پاسخ به 
این پرسش که آیا پروژه ورزشگاه جدید تهران منتفی شد؟ گفت: »این موضوع را 
آقای دنیامالی دنبال می کند. باید در نهایت برای ادامه کار آن تصمیم گیری شود. 
بالاخره برای تامین اعتبارش در آن زمان بحث هایی بود که با توجه به اتفاقاتی که 
کد شده است. یکی از آن مباحث، بحث تهاتر نفت بود. آن چیزی  رخ داد، فعلا را
که مسلم است، نسبت به توسعه زیرساخت ها با توجه به سبقه وزیر که در توسعه 
فضاهای ورزشی اتفاق خوبی رقم زد، او بی تفاوت به این موضوع نیست، اما باید 
تصمیم گیری در سطح بالا اتفاق بیفتد و امیدوارم اتفاقات خوبی بیفتد. دولت از 

وزیر کشور حمایت خوبی داشته است.«

ماموریت جدید کارتال در پرسپولیس

آغاز ساخت یک نسل طلایی دیگر!

مدیر مسئول  سر دبیر ورود به تصحیح   شروع صفحه آرایی

خروج از تصحیح   اتمام صفحه آرایی

اخبار  روز

اخبار  روز

اسماعیل کارتال 
می خواهد برنامه ای 

شبیه به باشگاه های 
ح را  بزرگ و مربیان مطر

در پرسپولیس پیاده 
کند. او به هواداران 
پرسپولیس وعده 

یک سبک هجومی و 
همچنین استفاده از 

بازیکنان جوان را داده و 
معتقد است هیچ ترسی 

از انجام این کار ندارد

مرکز نوآوری و شتابدهی 
هوش مصنوعی، 

متاورس و بلاکچین 
ورزش ایران اولین 

مرکز تخصصی هوش 
مصنوعی برای تحقق 

اهداف فناورانه ورزش 
و پاسخ به نیازهای 
این حوزه در ایران 

است که با حمایت 
وزارت ورزش و جوانان 

و معاونت علمی و 
فناوری  ریاست جمهوری 

تشکیل شد

افتتاح اولین مرکز نوآوری هوش مصنوعی ورزش ایران
مراسم افتتاح اولین مرکز نوآوری 
مصنوعی،  هوش  شتابدهی  و 
ایران  ورزش  کچین  بلا و  متاورس 
)همتا( در دانشگاه صنعتی شریف 
حضور  با  مراسم  این  شد.  برگزار 
و  ورزش  وزیر  دنیامالی،  احمد 
جوانان، و حسین افشین، معاون 
رئیس جمهوری،  فناوری  و  علمی 
پژوهشکده  آمفی تئاتر  سالن  در 
و  آب  انرژی،  فناوری های  و  علوم 
صنعتی  دانشگاه  زیست  محیط 
شریف برگزار و در آن از هفت طرح 
نوآورانه و فناورانه ورزشی رونمایی 
شد. در این مراسم معاونان وزیر 
کل  ورزش، مهدی علی نژاد، دبیر 
از  برخی  و  المپیک  ملی  کمیته 
ورزشی  فدراسیون های  رئیسان 
هم چنین  داشتند.  حضور  نیز 
استارتاپی  رویداد  دو  از  رونمایی 
فناوری های  آینده نگاری  کتاب  و 
این  محورهای  جمله  از  ورزشی 

مراسم بود.
مرکز نوآوری و شتابدهی هوش 
کچین  بلا و  متاورس  مصنوعی، 
تخصصی  مرکز  اولین  ایران  ورزش 
هوش مصنوعی برای تحقق اهداف 

فناورانه ورزش و پاسخ به نیازهای 
این حوزه در ایران است که با حمایت 
معاونت  و  جوانان  و  ورزش  وزارت 
ریاست جمهوری  فناوری   و  علمی 
تفاهم نامه  ادامه  در  شد.  تشکیل 
همکاری بین وزارت ورزش و معاونت 
علمی و فناوری  رئیس جمهور برای 
راه اندازی اولین مرکز نوآوری هوش 

مصنوعی )همتا( امضا شد.

هوش  از  استفاده  دنیامالی: 
مصنوعی در افزایش مدال ها به 

ما کمک می کند
احمد  ایسنا،  گزارش  به 
عقد  از  پس  ورزش  دنیامالی، وزیر 
معاونت  با  همکاری  تفاهم نامه 
جمهور  رئیس  فناوری   و  علمی 
نوآوری  مرکز  اولین  راه اندازی  برای 
جمع  در  )همتا(  مصنوعی  هوش 

کار بزرگ و  گفت: »یک  خبرنگاران 
جامعی را در سطح هوشمندسازی 
معاونت  کمک  با  ورزش  وزارت  در 
جمهوری  ریاست  علمی  فناوری 
بخش های  که  می دهیم  انجام 
مختلفی دارد. اصلی ترین بحث در 
حوزه قهرمانی است. اعتقاد داریم 
گر این بخش را در حوزه قهرمانی  که ا
کنیم در بحث افتخارآفرینی  فعال 

المپیک  در  بیش تر  آوری  مدال  و 
کمک  ما  به  آسیایی  بازی های  و 

می کند.«
کید کرد: »یکی دیگر از موارد  او تا
استفاده از این فناوری پیشگیری 
که معمولا در  از آسیب هایی است 
خیلی از رشته ها داریم. هم چنین در 
حوزه سلامت ورزشکاران و قهرمانان 
ما  به  ورزش  در  هزینه ها  کاهش  و 
چنین  انجام  برای  می کند.  کمک 
کاری نیاز به همکاری مشترک بین 
حوزه فناوری و اجرایی و عملیاتی 
است همانند کاری که فدراسیون ها 
انجام می دهند. بنابراین آن چه که 
که  برای ما اهمیت دارد این است 
که  چه  آن  برمبنای  داده ها  تولید 
دارد،  نیاز  مصنوعی  هوش  حوزه 
این  داده ها  تولید  چون  باشد. 
که دستی باشد بلکه  طور نیست 
می خواهد.  تجهیزات  یک سری 
کار را  کنون در برخی رشته ها این  ا
سرمایه گذاری  و  می دهیم  انجام 
خوبی صورت گرفته که ان شاءالله در 
آینده شاهد خبرهای خوبی در حوزه 
ورزش قهرمانی بر مبنای استفاده از 

این فناوری خواهیم بود.«


